
NA SKUPŠČINI O GOSPODARJENJU

Izvoz tudi
letos pada

Med osrednjimi iočkami dnev-
nega reda majskega zasedanja
bežigrajske občinske skupščine
je bilo sprejemanje analize ures-
ničitve resolucije o družbeno-
ekonomskem razvoju obdine «
lanskem letu. Uvodoma je še
pred loCenimi zasedanji zborov
spregovorila Marina Marinc-Pi-
tej, podpredsednica bežigrajske-
ga izvršnega sveta, ki je ocenila.
da je lani bežigrajsko gospodar-
stvo kljub izjemno nestabilnim
razmeram gospodarjenja uresni-
fcilo večino začrtanih citjev. Le na
področju izvo2a rezultati nlso bili
zadovoljivi, saj je bil konvertibifni
izvoz lani za 12.4 odstotkov
manjši od izvoza, doseženega v
tetu 1985. Poglavitni krivec za
lakSne rezultate je, kot je ocenila
Marina Marinc Pilej, nova zuna-
njetrgovinska zakonodaja rn ne-
dosledno vodena politika realne-
ga tečaja dinarja, kt ni uspela
zagotoviti rentabilnosti izvoza.
Po podatkih je bito kar 72 odstot-
kov vsega industrijskega izvoza
uresničenega po cenah, ki so bt-
le bistveno nižje kot na doma-
Čem trgu.

Kot je opozorila podpredsed-
nica bežigrajskega izvršnega
sveta. se negativna gibanja na
področju izvoza nadaljujejo tudi
v letošnjem letu. Po sicer nepo-
polnih podatkih Narodne banke
Jugoslavije je bii bežigrajski kon-
vertibilni izvoz blaga za 38 od-
stotkov manjSi od lanskoletnega
konvertrbilnega izvoza v enakem
obdobju, konvertibrlni uvoz bla-
ga pa je bil manjši za 45 odstot-
kov. V skladu z resolucijo se le-
tos gibtje le rast industrijske pro-
izvodnje, ki je po treh mesecih za
3,7 odstotka fizifino veCja od
enakega obdobja lanskega feta.
Marina Marinc Piiej je opozorila
tudi na težave organizacii zdru-
Jenega dela pri izplačiiih oseb-
nih dohodkov po sprejetju inter-
ventnega zakona o omejevanju

rasti osebnih dohodkov in le me-
sec dni kasneje sprejetih spre-
memb in dopolnitev istega zako-
na. -V izvršnem svetu smo sku-
paj z družbenopolitičnimi orga-
nizacijami občine. s Službo
družbnega knjigovodstva in v so-
delovanju z organizacijami zdru-
ženega dela dosegli s primerno
vodeno politiko. da razen v zelo
redkih primerih ni bilo večjih na-
petosti ali prekinitev dela ob iz-
plačilih osebnih dohodkov za
mesec marec. Vsi skupaj pa smo
brezpfodno porabili ogromno
časa, volje, energije in denarja,
kar vse bi lahko bolj smiselno in
koristno porabili za povečanje
proizvodnje izvoza in za dosego
kakovostnih rezultatov dela,« je
dejata podpredsednrca bežigraj-
skega izvršnega sveta in kondala
s predlogom, da bi zbori v pri-
hodnje obravnavali polletne in
devetmesečne rezultate gospo-
darjenja takoj na prvem zaseda-
nju občinskih zborov po poteku
rokov za oddajo periodičnih
obraiunov, kar pomeni, da bodo
gradiva posredovali neposredno
vodjem delegacij ali razdelili na
samih se/ah zborov.
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